
     

 

 
 

Z Á P I S 
   

 z jednání kolegia děkana  
             dne 12. června 2019 

 
 
Přítomni: 

 
 
doc. Kříž, doc. Musílek, doc. Hubálovský, dr.Musílek, doc. Trojovský,  
dr. Kühnová, Ing. Kostrová, dr. Radocha, doc. Bogusch 
 

Hosté: prof. Kuča 

Omluveni: 
 

D. Bušovský 
 

Program: 1) Informace z kolegia rektora   
2) Informace z oblasti tvůrčí činnost (doc. Trojovský) 
3) Informace z oblasti zahraničí (doc. Musílek) 
4) Informace z oblasti studijní (dr. Musílek) 
5) Informace z oblasti rozvoje (doc. Hubálovský) 
6) Ekonomické záležitosti (Ing. Kostrová) 
7) Různé 

 
Pan děkan doc. Kříž přivítal přítomné a zahájil zasedání kolegia kontrolou úkolů z květnového kolegia. 
 
 
K bodu 1)  a 2) – Informace z kolegia rektora a z oblasti tvůrčí činnost 
 

Za doc. Kříže referoval doc. Trojovský. 
 

 Doc. Trojovský informoval, že Mgr. Vetterlová odchází na mateřskou dovolenou. V souladu s tím 
oznámil, že její agendu si přes prázdniny přerozdělí Mgr. Cvrček a JUDr. Stach. Od září, je před-
pokládán nástup zástupu za Mgr. Vetterlovou.  

 Dále poskytl informace týkající se hodnocení univerzity. Uvedl, že bychom se do září, díky výraz-
nému nárůstu vědeckého výkonu, mohli umístit v rankingu The higher education. 

 Doc. Trojovský informoval, že v rámci Metodiky 17+ jsme dodali všechny potřebné materiály a 
upozornil na změny.  

 Zmínil, že v rámci Metodiky H17+ bude potřeba vytvořit na UHK tzv. Mezinárodní evaluační panel 
UHK (MEP). V souvislosti s tím uvedl, že je nezbytné navrhnout členy do tohoto panelu, MEP má 
disponovat nejméně 7 členy, z nichž nadpoloviční většinu musí tvořit odborníci ze zahraničí.  Pan 
děkan následně oslovil vedoucí kateder, aby navrhli min. 1 člena MEP do 20. srpna, který musí 
odpovídat standardům nepodjatosti vůči hodnocené vysoké škole uvedeným v Příloze 2 Meto-
diky 2017+ (pan děkan zaslal emailem k tomuto požadavky). 

 Doc. Trojovský informoval, že prorektorka dr. Stašová dodala analýzu článků UHK dle CzechElib. 
Poukázal na narůst počtu článků v časopisech v Q1 a Q2 na WoS.  

 Dále informoval, že od 1. 7. 2019 bude jmenována nová prorektorka pro tvůrčí činnost Mgr. et 
Mgr. Pavlína Springerová, Ph.D. 

 Doc Trojovský uvedl, že sdružení HKNET muselo být rozpuštěno a stručně informoval o návrhu 
zajištění systému SafeQ společně s jeho průběžnými náklady.  

 Zmínil, že proběhla předpříprava velké schůzky CIRI týkající se bioinformatiky (proběhne v aule 
PřF UHK 25.6.2019).  



 
K bodu 3) – Informace z referátu zahraničí 
 

 Doc. Musílek informoval o přidělení finančních prostředků z DZS na mobility Erasmus+ na nový 
akademický rok 2019/2020. Poznamenal, že zkráceny byly částečně pouze dny u učitelských 
mobilit (STA), z původně plánovaných 15 dní na 11 dní, a zaměstnanecké mobility (STT), z pů-
vodně plánovaných 10 dní na 7 dní.  
Poznamenal, že výše obdržených finančních prostředků na ak. rok 2019/2020 na mobility je 
vyšší oproti finančním prostředkům poskytnutým na ak. rok 2018/2019.  

 Navrhoval zvážit možnost podání žádosti KA2 Strategická partnerství v příštím období.  
Podotkl, že rektorát disponuje externím odborníkem, který by v případně zájmu revidoval žá-
dosti na Strategická partnerství KA2, tento postup byl aplikován již na žádosti KA107. 
V současné době je v rámci projektu KA2 Strategická partnerství možné pořádat letní školy pro 
zahraniční studenty a zajistit tak úplné, popř. částečné pokrytí nákladů na letní školy. 

 doc. Musílek vyzdvihl úspěch PřF v projektu Erasmus+ 107 Mezinárodní kreditová mobilita. PřF 
žádala v rámci projektu o 4 země: Brazilskou federativní republiku (spolu s FF), Čínskou lidovou 
republiku, Ruskou federaci (spolus PdF) a Korejskou republiku, se kterou již jednou v projektu 
Erasmus+ 107 uspěla. PřF se podařilo získat všechny požadované země s velmi vysokým hod-
nocením.  

 V souvislosti s úspěchem v projektu KA107 vyzval vedoucí kateder, aby vytipovaly minimálně 
jednu zemi, kde by byl potenciál spolupráce, a následně napsali projekt, který bude postoupen 
odevzdáván v roce 2020.   

 Dále poskytl informace o plánovaném Bookletu PřF, který je momentálně graficky upravován. 
Co se týče aktualizace Bookletu UHK, doc. Musílek poznamenal, že dle informací z rektorátu se 
Booklet UHK v tištěné podobě zatím aktualizovat nebude, aktualizace by měla proběhnout 
pouze v online verzi.   

 Dále sdělil, že ve dnech 20. – 21. 6. proběhne na UHK monitoring internacionalizace. 

 Doc. Musílek poskytl informace o své pracovní cestě na Slovensko (15. 9. – 20. 9. 2019, Vise-
gradský meeting). Během této pracovní cesty má v plánu navštívit vybrané univerzity na 
Slovensku a navázat či prohloubit spolupráci a prezentovat fakultu a univerzitu. 
 
 

K bodu 4) – Informace z oblasti studijní   

 Dr. Musílek informoval, že jediným studijním programem, kde nebyla přijata část úspěšných 
uchazečů z kapacitních důvodů, je BCBE (bakalářský SP Biologie a Ekologie). 

 Dále uvedl, že přijato do tohoto studijního programu bylo 122 uchazečů z toho 108 bez PřZk a 
dalších 14 na základě PřZk. Z kapacitních důvodů nebylo přijato celkem 29 uchazečů. Neúspěš-
ných uchazečů bylo celkem 20 a 31 uchazečů se nedostavilo.  

 V rámci zbývajících jednooborových studijních programů bylo nejvíce přijatých uchazečů v pro-
gramu BCCHTX (Toxikologie), celkem 49 uchazečů, dále následujíc programech BCCHBO 
(Bioorganika) s 19 uchazeči, BFPM (Finančníci) se 17 uchazeči a BCFT (Fyzika) s 9 uchazeči.  

         Do jednooborových programů tak bylo přijato celkem 216 uchazečů. 

 Dr. Musílek poskytl informace o úspěšných uchazečích ve dvouoborových studiích se zaměřením 
na vzdělávání v kombinacích s ostatními fakultami.  
Nejvíce úspěšných uchazečů bylo v programu BBI (Biologie se zaměřením na vzdělávání), kde 
bylo celkem 114 přijatých. Celkem do dvouoborového studia bylo přijato 237 uchazečů.  

 Dr. Musílek upozornil, že tento počet může klesnout v důsledku rozhodnutí o nepřijetí sesterskou 
fakultou. Uvedl i nejoblíbenější přírodovědné kombinace, kterou vyhrála kombinace BBI-BCH, 
kde bylo celkem 42 přijatých uchazečů.  

 Podrobnější informace – viz email od dr. Musílka ze dne 11.6. 2019 

 Dr. Musílek uvedl, že informace týkajících se 5letých oborů poskytne v nejbližších dnech.  



 Dále informoval o otevření 2. kola příjímacího řízení v bakalářských programech na katedře Ma-
tematiky, Fyziky a Aplikované Kybernetiky. Katedry Chemie a Biologie druhé kolo přijímacího 
řízení do bakalářských studijních programů z kapacitních důvodů vyhlašovat nebudou.  

 Dr. Musílek upozornil, že 2. kola výběrového řízení v navazujícím magisterském stupni proběh-
nou na všech katedrách.  

 Práce na úpravách akreditačních žádostí o pevné kombinace Učitelství X + Y pro střední školy 
plynule pokračují. MŠMT v pozici regulačního orgánu se do dnešního dne neozvalo. 

 Dále informoval, že akreditace doktorského studijního programu Informační a komunikační tech-
nologie ve vzdělávání je přerušena do 15. 9. 2019.  

 
K bodu 5) – Informace z referátu rozvoje 

 Doc. Hubálovský stručně informoval o projektech ESF a ERDF a zmínil, že se připravuje 7. mo-
nitorovací zpráva. 

 Poznamenal, že projekt Praxe se nachází ve finální fázi a byl postoupen ke zpracování na rek-

torát. Termín odevzdání je na konci června.  

 Dále informoval o programu Delta - TAČR a o plánovaném programu Delta 2 - TAČR, kde je 
alokováno 450 mil. Kč, program je určen na podporu aplikovaného výzkumu, experimentálního 
vývoje a inovací se zahraniční institucí. Vyhlášení veřejné soutěže se plánuje na 25. června 2019 
– viz https://vedavyzkum.cz/granty-a-dotace/granty-a-dotace/verejna-soutez-v-programu-
delta-2 

 Doc. Hubálovský aktuálně provádí audit všech místností, laboratoří a ostatních prostorů bu-

dovy S. Vyhodnotil jako nejefektivnější způsob vytvořit statistiku za celý rok (katedra, den, 

učebna). 

   
K bodu 6) – Ekonomické informace  
  

 Ing. Kostrová informovala, že aktuální přehled čerpání rozpočtů kateder byl zaslán jednotlivým 
vedoucím kateder.  

 Je možné uvolnit finanční prostředky na vyplacení odměn v červenci, o výši budou vedoucí kate-
der informováni. 

 Dále požádala vedoucí kateder o zaslání návrhů na případnou změnu osobních ohodnocení účin-
nou k 1. 9. 2019, včetně vyplnění hodnotících formulářů a to do 30. 6. 2019. 

 
K bodu 7) – Různé 

 Proběhla informace o uskutečněné návštěvě pana Müllera, majitele Dr. Müller Pharma a o mož-
nostech případné vzájemné spolupráce. 

 Dále otevřel diskuzi na téma cena ministra a medaile rektora. 

 Doc. Kříž oznámil rezignaci prof. Milkové na členství v radě pro vnitřní hodnocení. Informoval, že 
nový nástupce zatím vybrán nebyl.  

 Pan děkan doc. Kříž se sešel s ředitelem hradeckého gymnázia J. K. Tyla, dr. Havlem, zmínil, že 
gymnázium má velký zájem s námi spolupracovat a umožnit tak studentům PřF vykonávat od-
borné praxe na jejich škole.  

 Bylo oznámeno, že společenský večer UHK bude diskutován na následujícím kolegiu.  

 Doc. Musílek poskytl informace o česko-čínském centru. 

 Dále informoval o draftu smlouvy na plánované stavební úpravy. Do konce týdne by měla být 
předána dokumentace k projektu a tím následně zahájena soutěž. 

 Doc. Bogusch vznesl dotaz týkající se vhodného roku publikace na Cenu děkana autorům prestiž-
ních vědeckých publikací. V potaz budou brány nejlepší publikace za 3 poslední roky.  

 



 
PLÁNOVANÉ AKCE: 

  5. - 6. 12. 2019 – Čertovské experimenty 
18. - 19. 6. 2020 – Hrajme si i Hlavou 13. ročník 

 
 
 
Úkoly 

1. Návrh programu - Týden vědy a techniky  
Termín:  30. června 2019 

 Kdo:  doc. Hubálovský 
 Komu: doc. Kříž 
  

2. Návrh země do projektu K107 Mezinárodní kreditová mobilita 
Termín:   30. září 2019 
Kdo: vedoucí kateder KBi, KFy, KKy a KMa 
Komu:  doc. Musílek  

 
3. Výběr kandidáta na člena Mezinárodního evaluačního panelu (jméno, země)  

Termín:   31. července 2019 
Kdo: vedoucí kateder KCh, KBi, KFy a KKy  
Komu:  doc. Trojovský 

 
4. Návrhy na změny osobního ohodnocení + vyplnění hodnotících formulářů 

Termín:   30. června 2019 
Kdo: vedoucí kateder KCh, KBi, KFy, KKy , KMa 
Komu:  Ing. Kostrová 

 
 
Zapsala: Mgr. Pavla Holubová  
  

doc. RNDr. Jan Kříž, Ph.D., 
 děkan Přírodovědecké fakulty UHK 


